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Agendapunten 

Naam agendapunt Korte toelichting 
1. Opening • T heet iedereen welkom. 

• Sinds vorige vergadering zijn er drie nieuwe organisaties aangesloten, 
te noemen Bootcamp Heeswijk-Dinther, Sine Cura en VV Avesteyn.  

• ’t Palet, ’t Mozaik en Albertus willen wel meegenomen worden in de 
mailen en haken pas aan als er relevante zaken zijn. C. vraagt zich af of 
er ruis ontstaat omdat zij een verkorte versie van de besproken punten 
lezen. Belangrijk is dat ze bij vagen contact opnemen met T.    

 

2. In te brengen punten • Er zijn geen in te brengen punten.  
 

3. Presentatie ‘waar willen we 
mee aan de slag’ 

• I. leid de werkgroep door de presentatie, waaruit de volgende 
belangrijkste punten worden benoemd met betrekking tot de 
gepresenteerde statistieken.  

- De cijfers worden over algemeen als schrikbarend ervaren.  
- 47% heeft overgewicht en 20% van de mensen heeft obesitas in 

Loosbroek heeft obesitas. De vraag wordt gesteld of deze cijfers 
los van elkaar gezien moeten worden, of binnen de 47% van de 
mensen met overgewicht er 20% obesitas heeft. Het antwoord is 
dat deze cijfers los van elkaar gezien moeten worden, zie 
afbeelding en link: 
https://brabantscan.nl/dashboard/volwassenen--18--jaar-
/voeding-en-bewegen 

https://brabantscan.nl/dashboard/volwassenen--18--jaar-/voeding-en-bewegen
https://brabantscan.nl/dashboard/volwassenen--18--jaar-/voeding-en-bewegen


 

- Wat ze schrikbarend vinden is dat maar 41,5% aan sport doet. 
Wel wordt de vraag gesteld wat wel / niet onder sport valt. 
Ondanks dat ziet iedereen het belang om de beweegnorm 
omhoog te krijgen. E. zegt: dit is een doelgroep die tijd heeft. J. 
geeft aan dat het ook draait om bewustwording, dat de inwoners 
weten wat ‘voldoende beweging is’. Ilse. geeft aan dat de trap 
oplopen naar de wasmachine die boven staat of tuinieren met 
pauzes tussendoor niet meetellen. Je moet wel voor langere tijd 
in beweging blijven waarbij je hartslag hoger blijft. Een mogelijke 
actiestap voor de werkgroep kan zijn om de doelgroep 65+ aan 
het sporten te krijgen. Hierbij ook het belang om de beweegnorm 
uitdragen en daarnaast meer activiteiten aan te aanbieden.  

- Dat 20% van de 18+ zich eenzaam voelt als hoog wordt ervaren. 
Sporten verbind, daarom zou het belangrijk zijn om dit meer te 
stimuleren. Een mogelijke actiestap kan zijn om voordelen van  
sporten in een groep meer te promoten en aanbod van 
groepslessen te vergroten.  

- 88% van de 0-11 jarige is lid van een vereniging en dat maar 
25% daarvan de beweegnorm haalt valt op. Ilse. vraagt of deze 
behoefte er ook is in Heeswijk-Dinther-Loosbroek? Belangrijk 
wordt gevonden om elkaar niet te beconcurreren. Dit moet een 
stap zijn die we met alle verenigingen zetten in samenwerking 
met BSO en onderwijs. Voor nu onduidelijk of deze behoefte er 
daadwerkelijk is.  

- Opvallend is het grote verschil in percentage vrijwilligers tussen 
Heeswijk-Dinther en Loosbroek, met name bij de 65+ leeftijd. 
Ons Welzijn heeft een databank voor vrijwilligers. T. is al aan het 
navragen hoe deze precies werkt. I. stelt de vraag of huidige of 
potentiële vrijwilligers open staan voor zo’n databank. Dat is een 
moeilijke vraag om antwoord op te geven.  

Na de vergadering komt Ons Welzijn met de volgende reactie: 
Op onderstaande site staat vraag en aanbod van vrijwillige 
diensten en vrijwilligerswerk.  

Op onderstaande sites staat vraag en aanbod van vrijwillige 
diensten en vrijwilligerswerk. Door een account aan te maken 
kunnen advertenties worden geplaatst en kan er gereageerd 



worden op een advertentie. 

https://www.voormekaaronswelzijn.nl/ 

- I. geeft aan dat  de KBO gym in Nistelrode gestopt, dit in kader 
van de zorgelijke cijfers m.b.t. 65+ in onze gemeente. Ze vraagt 
zich af waarom. In het gesprek blijkt dat KBO Dinther en KBO 
Vorstenbosch met gelijksoortige oorzaak stoppen met het 
bewegen voor ouderen.  T. gaat dit uitzoeken waarom dit is. Een 
paar dagen later komt R. met een foto van de volgende brief.  

 

In dat kader roept I. alle aanbieders op om hun aanbod voor 65+ te 
registeren op Actief Bernehze.nl. T. gaat daarnaast uitzoeken wat 
exact de reden is van het stoppen van de subsidie.  

Wat betreft de volgende ambitie van het Lokaal Sportakkoord 
‘Ontwikkelen van samenwerking tussen de KBO en verschillende 
sport- en beweegaanbieders. Bijvoorbeeld tussen de KBO en 
zwembad ’t Kuipke, de sportschool en badmintonvereniging/’ vraagt 
de werkgroep zich af welke ambitie er ligt bij KBO Heeswijs en KBO 
Dinther. Ilse heeft in eerste instantie het gevoel had dat deze ambitie 
teveel vanuit ‘Heesch gedachte’ is geformuleerd. Later in het gesprek 
geeft H. aan dat hij graag ziet dat alle verenigingen samen een 



aanbod realiseren in samenwerking met KBO en BSO, om op deze 
manier elkaar niet te concurreren. I. geeft aan dat ze ook graag ziet 
dat er aanbod komt voor mensen met een beperking. Dit blijkt dus 
vanuit verschillende organisaties een mogelijke ambitie te zijn voor 
de toekomst.  

H. stelt de vraag wat de rode draad is van de presentatie? Er zijn 
veel harde cijfers, maar wat willen we er nu mee gaan doen. Hij 
benoemt bijvoorbeeld dat het hem opvalt dat de gemeente alleen 
subsidie geeft aan jeugdleden, maar niet aan ouderen en mensen 
met een beperking. In de cijfers zie je juist dat de cijfers na 18+ 
extreem afnemen. E. geeft aan dat ze van de gemeente wel eens wil 
weten wat zij gaan realiseren op basis van deze cijfers om de 
gemeente verder te helpen en de zorgwekkende cijfers terug te 
dringen. Werkgroep heeft de behoefte dat leden van het kernteam 
regelmatig aanhaken bij de werkgroep als een vergadering aan de 
orde is. Dit met name op momenten dat zij een plan gaan maken op 
basis van ambities die voortkomen uit de gegeven presentatie. 
Besproken wordt dat we het open gesprek a.d.h.v. de presentatie 
ook graag met het kernteam willen voeren. E. en H. geven aan hier 
bij aan te willen sluiten.  

Het valt op dat het aantal FTE combinatiefunctionarissen in Bernheze 
veel lager is dan in andere gemeenten. E. ziet graag dat de 
combinatiefunctionarissen als het ware bij de verenigingen op 
bezoek gaan en bekijken / bespreken wat er leeft, om op basis 
daarvan zaken samen aan te pakken. Iedereen begrijpt dat het 
aantal FTE combinatiefunctionarissen nog niet toereikend is. Ze 
vinden dat hier voor de gemeente een taak ligt. Een mogelijk 
actiestap is om bij de gemeente aan te kaarten dat hier meer in 
geïnvesteerd moet worden.  

T. stelt de vraag waar we naar toe willen op basis van deze 
presentatie? E. geeft aan dat ze goede ervaringen heeft met haar 
procesbegeleider van de omnivereniging. Is het een idee om zo’n 
procesbegeleider uit te nodigen voor een volgende werkgroep 
bijeenkomst uit te nodigen om samen met Heeswijk-Dinther-
Loosbroek te kijken wat hun toekomstdroom is. Als snel komen we 
tot de conclusie dat we hier meerdere avonden voor nodig hebben. 
H. haalt aan dat het dan belangrijk is dat alle verenigingen hun 
uiterste best doen om er bij te zijn, omdat dan bepaald wordt waar 
we met de werkgroep Heeswijk-Dinther-Loosbroek naar toe willen 
werken. Daarnaast moeten we ons uiterste best doen om de niet 
betrokken verenigingen er bij te betrekken. Doel: bestuurders of 
vertegenwoordigers die nog niet aangehaakt zijn bij de werkgroep 
opnieuw enthousiasmeren, zie actiestap 1. Afgesproken wordt dat E. 
en H. amen een opzetje maken hoe we dit, met behulp van een flyer, 
duidelijk kunnen maken aan de verschillende organisaties. Voorstel 
is om de eerste bijeenkomst ergens in september te laten 
plaatsvinden.   



 
De werkgroep haalt nog aan dat ze het opvallend vinden dat er 
zoveel aandacht wordt besteed aan de jonge doelgroep, bijvoorbeeld 
met gym en naschools beweegaanbod, terwijl deze cijfers juist heel 
positief zijn. Een mogelijke actie voor de toekomst is dat de 
werkgroep juist wil inzetten op de 65+ en duidelijk een andere 
prioriteit stelt?  
 
Uiteindelijk word op de volgende manier de belangrijkste aspecten 
van de presentatie samengevat: 
- Hoog percentage heeft overgewicht; 
- Hoog percentage van jeugd zit op sport; 
- Hoog percentage eenzaamheid 
- Laag percentage dat beweegnorm haalt;  
- Belangrijk om aandacht te besteden aan 65+  
- Subsidiering van gemeente m.b.t. 18 jaar een ouder 
- Budget dat per inwoner wordt besteed aan sport door gemeente 

Bernheze.  
 
T. deelt de presentatie met alle betrokkenen.  
 

4. Verslag vorige vergadering • Actiepunten 2,3,4,5,6,7,8 en 11 komen te vervallen.  

• T.  gaat na wanneer de deadline van budget Sportakkoord 
vervalt? 

• Werkgroep heeft behoefte om de presentatie vooraf te delen met 
het kernteam en te bespreken? T. plant in overleg met E. en H. 
een vergadering met het kernteam.  

 

5. Kernteamvergadering • In de vorige werkgroep vergadering is gevraagd hoeveel budget 
is er nog? Er blijkt nog 100.000/125.000 euro. J.. vraagt zich af 
waar al het geld aan is uitgegeven? De werkgroep vraagt om 
inzicht en wil een financieel overzicht ontvangen. Dit ook omdat 
kernteam heeft aangegeven dat een kascommissie niet 
noodzakelijk is, omdat zij immers verantwoording afleggen aan 
het ministerie.  

• In de vorige werkgroep vergadering is de volgende vraag 
gesteld. Is het noodzakelijk om budget evenredig te bewaken 
nu we in kernen werken? Momenteel is dit niet aan de orde 
gezien de grote hoeveelheid budget. Voor nu is dit afhankelijk 
van budgetaanvragen, want die komen er nog te weinig. Het 
kernteam houd dit wel in de gaten, maar gaat niet zeggen HDL 
jullie hebben 5000 euro te weinig uitgegeven dus kijk even waar 
je dit aan besteed. Het kernteam roept de werkgroepen op om 
creatief en initiatiefrijk te zijn.  

• Ook is de vraag gesteld wanneer men bij gemeente, wanneer 
bij sportakkoord en wanneer bij sportbond moet aankloppen. 
Sportbond is echt specifiek bedoeld voor sport specifieke 
zaken. Voor andere zaken kan dat de gemeente of lokaal 
sportakkoord zijn. Zij moeten onderling afstemmen op basis van 



het verzoek wie dit het beste kan oppakken, omdat dit erg 
afhankelijk is van de hulpvraag.  

• Er werd geopperd om App van Actief Bernheze te laten maken. 
Dit blijkt 8000 tot 9000 euro te kosten. Het kernteam heeft dit te 
duur gevonden.  

• Er is een budgetaanvraag toegekend voor de 
voetbalverenigingen uit Heesch, welke samen een 
scheidsrechters cursus organiseren.  

• In Heesch zijn aan de boonakker m.b.v. financiering uit het 
Lokaal Sportakkoord  

• Het kernteam komt op woensdag 21 september 2022 weer bij 
elkaar.  

 

6. Samen werken aan 
samenwerken 

Geen actuele bespreekpunten.  
  

• Vitaal Verenigen • Omnivereniging Loosbroek: sinds kort hebben ze begeleiding 
van een procesbegeleider. Ondanks de vertraging worden er nu 
stappen gemaakt en kan de omnivereniging per 01-07-2023 
definitief worden gerealiseerd.  

 

7. Iedereen kan meedoen • Beweegtoestellen gaat dit delen met KBO en peilen of deze 
behoefte er is in Loosbroek.  

• Pumptrack HDL: we hebben als werkgroep recent een tekst 

ingediend als ondersteuning voor het gesprek met de 

gemeente op 10 mei. Gemeente (raadscommissie 

Maatschappelijke Zaken) heeft aangegeven het initiatief te 

steunen, maar geen budget toe te kennen. De 

initiatiefnemers werken e.e.a. momenteel verder uit en gaan 

dan met de gemeente in gesprek over in ieder geval een 

geschikte locatie. Een pumptrack kost veel geld. De 

initiatiefnemers gaan op zoek naar 

financieringsmogelijkheden en hebben het sportakkoord 

daarbij ook genoemd. Het kernteam verwacht binnenkort 

daarom dat er een budget aanvraag zal worden ingediend.  

• Fittesten: I. vertelt dat deelnemers langs verschillende stations 
gaan waar o.a. BMI, conditie en kracht worden gemeten. De 
resultaten worden op een formulier genoteerd. Aan einde van 
de rit worden de resultaten met een gezondheidsmedewerker 
besproken, met eventueel een vervolgadvies. De planning is als 
volgt: 

- Week 36: uitnodigingsbrieven versturen potentiële deelnemers 
(vanuit de gemeente gedaan richting alle adressen waar 55+’ers 
zelfstandig wonen?) 

- Week 37 en 38: tijd om te reageren wel meedoen, via mailadres 
of via de postbox 

- Week 39-40: voor het plannen en bevestigen 
- Week 41: fittestdag  



Uiteindelijk wordt nog de suggestie geopperd om op een infomarkt 
sportverenigingen / sportaanbieders hun sportaanbod te promoten, 
om zo potentiële nieuwe leden binnen te halen. Ilse neemt dit mee 
in de werkgroep die dit organiseert.  

8. Sport en bewegen in beeld • De werkgroep acht het belangrijk dat het sportaanbod op Actief 
Bernheze staat, met name voor de 65+ doelgroep. Heb je hierover 
vragen, mail dan naar info@actiefbernheze.nl. 

• J. geeft aan dat ze niet weet hoe dit moet. T. deelt het verslag van 
de vorige werkgroep vergadering met haar.   

9. Wat verder ter tafel komt • H. heeft een presentatie ‘is je club klaar voor de toekomst’. Hij 
deelt deze met de werkgroep.  

• Vele geven aan dat zij het als een zinnige avond hebben ervaren. 
Presentatie was goed en open gesprek met andere betrokkenen 
hebben zij als zeer waardevol ervaren, met name door de nieuwe 
opzet die lokaal voor veel meer binding zorgt.   

 

10. Volgende bijeenkomst Deze wordt gepland in overleg met de procesbegeleider of via een 
datumprikker.  

 
Afspraken 
 

Nr.  Wat? Wie? Wanneer? 

1 Iedereen probeert organisaties die nog niet betrokken zijn in de 
werkgroep enthousiast te maken voor de volgende werkgroep 
bijeenkomst.  
 
De volgende verenigingen / sportaanbieders zijn nog niet betrokken in 
deze werkgroep: 

• Schaakvereniging Caïssa 

• Schietsportvereniging Hedilo 

• Jong Nederland HDL 

• Tennisvereniging de Leyhorst 

• Korfbalvereniging Altior 

• Tafeltennisvereniging ‘Net over het netje’ 

• Zwem- en polo vereniging Gorgo 

• RV de Valianten 

• Basketbalvereniging Tenderfeet 

• Korfbalvereniging Korloo 

• For Everybody Fitness 

• Sonja Personal Training 

• Heeswijkse Dansschool 

• The Urban Room (Streetdance) 

• Praktijk Bewust-er-zijn coaching 

• Yoga VIDYA Heeswijk-Dinther 

• Praktijk Schatryck 
 

 doorlopend 

9 Sportaanbieders uit deze werkgroep registreren hun aanbod op Actief 
Bernheze 

 doorlopend 

mailto:info@actiefbernheze.nl


12 Opnemen ’t Mozaïek, ’t Palet en St. Albertus in mailinglijst t.b.v. verslag 
werkgroep vergaderingen 

 01-07-2022 

13 Uitzoeken waarom de subsidie voor Meer Bewegen voor Ouderen van 
Ons Welzijn is gestopt per 1 juli 2022 

 01-09-2022 

 

14 KBO’s denken na over mogelijkheden en kansen m.b.t. samenwerkingen 
met verschillende sport- en beweegaanbieders 

 01-09-2022 

15 Een gesprek met het kernteam organiseren waarin met behulp van de 
presentatie de ambities van de werkgroep worden toegelicht en 
besproken. Eli en Hans hebben aangegeven aan te willen haken.  

 01-08-2022 

16 T. onderzoekt mogelijkheden om procesbegeleider te realiseren voor 
één of meerdere bijeenkomsten in september 2022.  

 01-08-2022 

17 Maken van opzet om niet betrokken organisatie enthousiast te maken 
voor werkgroep Heeswijk-Dinther-Loosbroek 

 01-08-2022 

18 Wanneer vervalt het budget van Lokaal Sportakkoord  01-08-2022 

19  Thomas vraagt om financieel overzicht en bespreekt of financieel 
overzicht niet op Actief Bernheze moet komen te staan. 

 01-08-2022 

20 Bespreken met werkgroep fittestdagen welke mogelijkheden er zijn om 
verenigingen op een infomarkt hun sportaanbod te laten promoten. 

 01-08-2022 

21 Delen van verslag van werkgroep vergadering van 20 april 2022 met 
Jolanda 

 01-08-2022 

22 Delen presentatie ‘is je club klaar voor de toekomst’  01-08-2022 

23 Nieuwe datum plannen  01-08-2022 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 


